
 
1. zápis z jednání Komise kultury, školství a cestovního ruchu 

 

8. 1. 2020 
 

Soběslav 
 
Přítomni: I. Molíková, A. Krejčová, J. Palasová, D. Líkařová, P. Srncová 
 
Omluveni:   M. Pimperová 
 
Program: 

1. Mobilní prodejní stánky 
2. Program rozvoje města 
3. Hodnocení akce „Rolničkový trh a rozsvícení vánočního stromu“  
 
1. Mobilní prodejní stánky 
Členky komise byly seznámeny se záměrem Rady města, která pověřila komisi, aby připravila podklady pro výběr 
dodavatele mobilních dřevěných prodejních stánků. Komise by měla předložit návrhy stánků dle poptávkového 
řízení výrobců nebo prodejců. K vizuálu stánků by se měla vyjádřit i Rolnička vzhledem k jejím zkušenostem se 
stánkovým prodejem. Předpokládá se dřevěná konstrukce stánku s krytím z látky, která by odolávala 
nepříznivému počasí. Design krytiny by měl být v barvách města spolu se znakem města. 
 
2. Program rozvoje města 
Členky komise prodiskutovaly připravený návrh Programu rozvoje města pro rok 2020 – 2023. Předsedkyně 
komise zašle připomínky k programu kompetentnímu pracovníkovi MěÚ. 
 
Komise také diskutovala případné možností využití prostor kina jako společenského centra. Členky komise se 
zamýšlely nad možnostmi jeho dalšího využití a zároveň pozitivně hodnotily současného nájemce kino kavárny. 
 
3.  Hodnocení akce "Rolničkový trh a rozsvícení vánočního stromu"  
Komise spolu se zástupci Rolničky kladně zhodnotili tuto akci především na základě pozitivních ohlasů občanů 
Soběslavi. Vzhledem k tomu se dohodli na společné spolupráci a organizaci akce trhu a rozsvícení vánočního 
stromu i v roce 2020. 
Komise ve spolupráci se zástupci Rolničky vyhodnotí finanční náklady na tuto akci a do 28. ledna 2020 předloží 
návrh rozpočtu na akci, která se uskuteční v sobotu 28. 11. 2020. Následně do konce ledna předloží Rolnička 
Žádost na podporu akce na MÚ Soběslav.   
 
Termín příštího jednání: středa 29. 1. 2020 v 19.30  
 
Zapsala: Irena Molíková, 9. 1. 2020 


